
 

Protokoll från samrådsmötet 7 maj 2024, Alla Hjärtans Hus, Halmstad. 
 

Närvarande: 

 

Anita Gunnarsson                 SPF Vi Tre 

Jan Henriksson Distriktet 

Ann-Margret Nilsson              Snöstorp 

Ingela Classon                             ” 

Ewa Palm                                    ” 

Kerstin Johansson                  Gamletull 

Ebbe Ankeraa                                ” 

Anna Karin Malmkvist         Söndrumsvännerna 

Gun Lindell                           ”  

Kerstin Uhrberg                              ” 

Gun Agneslätt  Kvarnen 

Anders Kinch  ” 

 

Anita Gunnarsson öppnade mötet och hälsade välkommen. 

 

1. 

Anders Kinch valdes till dagens sekreterare och Gun Agneslätt till justerare. 

 

2 

Dagordningen godkändes. 

 

3 

Föregående mötesprotokoll godkändes med noteringen att Inge Emanuelsson från 

Kvarnen som var med på mötet inte fanns med om. 

 

4 

Rapport från distriktet 

- Riks har beslutat att STIM-avgifterna skall fördelas ut på distriktet. Detta har inte 

bemötts så positivt överallt, vilket fört med sig en del problematik. För Hallands del 

rör det sig om drygt 42.000 kronor. 

- Det planeras en ordförandekonferens 7 - 8 augusti.  

- Inom distriktet sker varje år rekryteringstävlan.  Inom vårt område (Halmstad) kom 

Kvarnen bäst och på tredje plats i länet. 

 

5 

Rapport från Ann-Margret (KPR; RPR) 

- KPR hade möte 18 april och RPR har inte haft något nytt möte sedan vårt föregående 

samrådsmöte. 

-  Ny rutin för ansökan om att få trygghetslarm har införts. Ansökan behandlas nu av 

en s k AI robot om grundläggande krav är uppfyllda. 

- Den beryktade bassängen på Nymansgården får inte användas och en utredning är 

tillsatt för att undersöka vilken förvaltning som ska överta ansvaret för bassängen. 

 

 

 

 

 



 

 

- Mötet beslutade att till vårt nästa möte, den 10 september, bjuda in ansvarig 

verksamhetschef Lena Ljungquist för avdelningen Förebyggande och uppsökande 

verksamhet, för att informera om sin verksamhet. Ann-Margret Nilsson ansvarar för 

inbjudan. 

- 17 september inbjuder distriktet till en halvdags informationsmöte med tema hörsel 

på Ätrasalen i Vessigebro. 

- De tre pensionärsföreningarna i Halmstad SPF, PRO och SKPF har gemensamt 

skrivit till kommunen med krav på att seniorkortet skall 1, Gälla hels dygnet, 2, gälla 

alla 70+.  Man har dessutom kontaktat andra KPR i de olika kommunerna för att dessa 

skall trycka på i samma anda. Från RPR har regionen tillskrivits en skrivelse med 

samma krav som då ska gälla hela regionen.  

 

5 

Rapport från distrikten Vi Tre 

- Hade bjudit in Swedbanks repr. för info om bl.a. bankbedrägerier. Inte så lyckat. 

- Resa planerad till Ljungby och Karlshamn. 

- Hälsodag den 21 maj. 

 

Söndrumsvännerna. 

- Haft Alexandra och Henrik Murdoc på ett månadsmöte. ” Killen som ramlade ner 
från himlen” Mycket bra. 

- Föreningen hade ordnat med subventionerade resor. Två alternativ fanns.  

a. Norr om Varberg och b. I hjärtat av Småland. Det visade sig att intresset var dubbelt 

så stort för alternativ a. Resorna kostade ungefär 1.000 kronor/pers. och 

subventionerade med hälften. 

 

Gamletull 

- Föreningen tycker det har varit mycket opraktiskt med den nuvarande ordningen att 

föreningarna skall medlemskorten. 

- Man hade ordnat en trevlig lunch på Särdals Kvarn. Mycket uppskattat. Cirka 30 

medlemmar kom. 

 

Snöstorp 

- Har bjudit in Benskiöld & co till ett månadsmöte. Uppskattat och bra. 

- Många promenader i april. 

- Jobbar på olika sätt att engagera 85+. Just nu planerar man genom att skriva ett 

fysiskt brev som delas ut till var och en.  

- Man har noterat att antalet deltagare på fester är lägre än vad det var tidigare. Vi 

diskuterade vad detta kan bero på. Inget tydligt svar. 

- Under folkhälsoveckan planerar man för fler olika aktiviteter, bl.a. längre vandringar, 

bangolf och boule. 

- Finns även planer på att ordna gåfotboll tillsammans med PRO. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Kvarnen 

- Vårlunch på Steninge Kuststation, ca 50 deltagare 

- Hälsodag 25 april i strålande väder på Långasand 

- Föreningen har under våren gjort en sammanställning över hur många av sina 

medlemmar som är med på olika aktiviteter. Utav ca 560 medlemmar har 357 (olika 

individer) varit med på någon eller fler aktiviteter under det senaste året.  

När vi körde ihop dessa med medlemsregistret fann vi att en del av deltagarna inte var 

medlemmar. Så kan det kanske vara i fler föreningar. 

 

Nästa samrådsmöte 

- 10 september 

- Snöstorp är värdar 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Andes Kinch  Gun Agneslätt 

 

 


